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Zápisnica 

Zo zasadnutia OZ v Šuňave č. 11, ktoré sa konalo  

dňa 26.  novembra 2020 
 

Prítomní:        

Stanislav Kubaský  - starosta obce 

Matúš Cvaniga  

Marián Cvaniga 

Miroslav Čuba 

Ing. Ján Fridman 

Ján Gorka 

Ing. Mária Ilenčíková 

Martin Mišianik 

 

Zamestnanci: 

 Ing. Anna Vilimová          -   zapisovateľka 

 Ing. Anna Sedláková         -  ekonóm obce 

 Ing. Katarína Handzušová   - dane a poplatky 

 

Hlavná kontrolórka obce: Mgr. Alena Zajacová. 

 

Ospravedlnil sa: poslanec Mgr. Henrich Barilla 

 

Program: 
1. Otvorenie. 

2. Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice a voľba návrhovej komisie. 

3. a) Správa hlavnej kontrolórky obce o vykonaných kontrolách, 

b) Plán kontrol hlavného kontrolóra obce na 1. polrok 2021. 

4. Informácia o stanovisku k projektovému zámeru výstavby chodníkov ul. Spišská od 

VSE. 

5. Rekonštrukcia MŠ – rozpočet. 

6. Informácia o výdavkoch vynaložených na celoplošné testovanie v obci Šuňava. 

7. Rokovania Obecného zastupiteľstva v Šuňave v roku 2021. 

8. Návrh Rozpočtového opatrenia č. 2/2020. 

9. a) Návrh Rozpočtu obce na rok 2021 s vyhliadkou na roky 2022, 2023, 

b) Stanovisko hlavného kontrolóra obce k návrhu rozpočtu. 

10. Program rozvoja obce Šuňava 2015-2020; predĺženie platnosti. 

11. Príprava a implementácia Integrovanej územnej stratégie Územia udržateľného 

mestského rozvoja „Podtatranský UMR“ – partnerstvo obce. 

12. Interpelácie poslancov. 

13. Rôzne. 

14. Diskusia. 

15. Záver. 

 

Úvod 
Zasadnutie obecného zastupiteľstva sa konalo podľa harmonogramu zasadnutí OZ. 

Prítomní boli poslanci obecného zastupiteľstva podľa prezenčnej listiny, starosta obce, hlavná 
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kontrolórka, niektorí pracovníci obecného úradu. Písomne sa ospravedlnil poslanec Mgr. 

Herich Barilla.  

Zasadanie sa začalo o 17,00 hodine v zasadačke obecného úradu. Starosta obce, 

Stanislav Kubaský zahájil rokovanie.   

BOD č. 1 

 

V úvode všetkých prítomných privítal starosta obce Stanislav Kubaský. Predniesol 

návrh programu rokovania OZ. Poslanci k programu nemali námietky a s programom súhlasili 

všetci prítomní poslanci.    

BOD č. 2 Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice a voľba návrhovej komisie 

 

Po úvode starosta obce určil zapisovateľa zasadnutia Ing. Annu Vilimovú 

a overovateľov zápisnice  - Matúša Cvanigu a Ing. Máriu Ilenčíkovú. Poslanci následne 

hlasovali za návrhovú komisiu v zložení Martin Mišianik a Ján Gorka. 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Šuňava podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

A: berie na vedomie 

určenie 

a) zapisovateľa OZ: Ing. Anna Vilimová 

b) overovateľov zápisnice: Matúš Cvaniga, Ing. Mária Ilenčíková  

B: volí 

návrhovú komisie v zložení: Martin Mišianik, Ján Gorka                              

Hlasovanie:    
Za: 7 M. Cvaniga, Marián Cvaniga, M. Čuba, Ing. J. Fridman, J. Gorka, Ing. M. Ilenčíková,  

M. Mišianik 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 1 Mgr. H. Barilla 

Nehlasovali: 0  

    Potrebné kvórum :  nadpolovičná väčšina všetkých prítomných poslancov  OZ  

Uznesenie č. 130/2020 bolo schválené. 

 

BOD č. 3 Správa hlavnej kontrolórky obce o vykonaných kontrolách, Plán kontrol 

hlavného kontrolóra obce na 1. polrok 2021 

 
V tomto bode vystúpila hlavná kontrolórka obce Mgr. Alena Zajacová. Jej správu 

o vykonaných kontrolách dostali poslanci spolu s materiálmi na zasadnutie. Hlavná 

kontrolórka skontrolovala plnenie uznesení z posledného zasadania OZ, uskutočnila kontrolu 

hospodárenia, dodržiavania zákona o rozpočtových pravidlách, vedenia účtovníctva na 

Obecnom úrade za mesiace august – september 2020. Kontrolórka taktiež skontrolovala 

dodržiavanie všeobecných právnych predpisov vzťahujúcich sa na správne poplatky a urobila 

inventarizáciu pokladne k 30.09.2020 na Obecnom úrade v Šuňave. V závere správy uviedla 

aj kontrolu predkladaného návrhu zmeny rozpočtu č. 2/2020 (rozpočtového opatrenia).  

V druhej časti tohto bodu predniesla aj Plán kontrol hlavného kontrolóra obce na 1. 

polrok 2021. Poslanci nemali doplňujúce návrhy k plánu. Taktiež v rozprave k tomuto bodu 

neboli pripomienky a tak poslanci hlasovali za návrh uznesenia: 
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Obecné  zastupiteľstvo Obce Šuňava podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

A: berie na vedomie 

Správu o vykonaných kontrolách hlavného kontrolóra obce Šuňava 

Príloha č. 1 k Uzneseniu č. 131/2020 

B: schvaľuje 

Plán kontrol hlavného kontrolóra obce na 1. polrok 2021 

podľa Prílohy č. 2 k Uzneseniu č. 131/2020 

Hlasovanie:    
Za: 7 M. Cvaniga, Marián Cvaniga, M. Čuba, Ing. J. Fridman, J. Gorka, Ing. M. Ilenčíková,  

M. Mišianik 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 1 Mgr. H. Barilla 

Nehlasovali: 0  

    Potrebné kvórum :  nadpolovičná väčšina všetkých prítomných poslancov  OZ  

Uznesenie č. 131/2020 bolo schválené. 

 

BOD č.  4 Informácia o stanovisku k projektovému zámeru výstavby chodníkov ul. Spišská 

od VSE. 

 

V tomto bode vystúpil starosta obce Stanislav Kubaský. Poslancom predniesol 

stanovisko Východoslovenskej energetiky k zámeru výstavby chodníka na ul. Spišská (Nižná 

Šuňava). Starosta v úvode najprv zhodnotil s akými problémami sa obec stretla pri riešení 

tohto zámeru. Na tejto ulici bol problém aj so stanoviskom od Slovenského pozemkového 

fondu, nakoľko je práve táto ulica hraničná s extravilánom obce. No po dlhých mesiacoch dal 

SPF súhlasné stanovisko. Veľký problém nastal pri vyjadreniach od VSE. VSE požaduje 

prekládku stĺpov resp. uloženie kábla do zeme na náklady obce. Avšak v tejto situácii si to 

z finančného hľadiska starosta nevie predstaviť. Konečné posledné stanovisko od VSE je, že 

nesúhlasia s uvedeným návrhom chodníka. Starosta preto navrhol, aby projektant vypracoval 

projekt chodníka na druhej strane cesty. Je tam strmší svah, ktorý bude treba odkopať 

a spevniť. A teda na základe projektu je možné zistiť či chodník na druhej strane cesty bude 

realizovateľný podľa noriem.  

V rozprave poslanci sa pýtali koľko by stála prekládka el. vedenia? Starosta navrhol 

zistiť túto výšku od VSE. Ďalšie príspevky k tomuto bodu neboli a tak poslanci hlasovali za 

návrh uznesenia: 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Šuňava podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

A: berie na vedomie 

stanovisko Východoslovenskej energetiky k projektovej dokumentácii na výstavbu chodníkov 

ul. Spišská. 

Východoslovenská energetika vzhľadom na priestorové podmienky umiestnenia chodníka 

nesúhlasí s navrhovanou projektovou dokumentáciou, v prípade realizácie chodníka podľa 

projektovej dokumentácie je potrebné realizovať preložku vedenia alebo zmenu technického 

riešenia t.j. umiestnenie podzemného kábla na náklady obce.  

B: poveruje 

starostu obce 

a) zabezpečiť zameranie chodníkov s umiestnením na druhej strane cesty, 

b) rokovať s VSE o vyčíslení predbežných nákladov v prípade prekládky umiestnenie kábla 

do zeme (pri umiestnení chodníka podľa pôvodnej projektovej dokumentácie). 
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Hlasovanie:    
Za: 7 M. Cvaniga, Marián Cvaniga, M. Čuba, Ing. J. Fridman, J. Gorka, Ing. M. Ilenčíková,  

M. Mišianik 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 1 Mgr. H. Barilla 

Nehlasovali: 0  

    Potrebné kvórum :  nadpolovičná väčšina všetkých prítomných poslancov  OZ  

Uznesenie č. 132/2020 bolo schválené. 

BOD č. 5 Rekonštrukcia MŠ - rozpočet 

 

K tomuto bodu opäť vystúpil starosta obce Stanislav Kubaský. Poslancom predniesol 

návrh rozpočtu, vyčíslený na rekonštrukciu materskej školy – rozšírenie kapacity. 

Pôvodný odhad projektanta bol vo výške 86 tisíc eur. No pridali sa ďalšie položky, 

s ktorými sa nepočítalo, ale je potrebné ich realizovať na celú budovu (bleskozvod..).  

Starosta hovoril, že aj keď nám nebudú poskytnuté dotácie na novú škôlku, túto  

rekonštrukciu by obec zvládla z vlastných finančných prostriedkov. Veľa vecí vie urobiť obec 

vo vlastnej réžii. Pri súčasnej situácii však všetky výzvy sú stavané pre obce, kde majú 

marginalizované rómske komunity. Obce ako naša sú týmto ukrátené o finančné prostriedky. 

Taktiež nás tlačí aj projekt rozšírenia kapacity ČOV, ktorý treba čo najskôr spustiť. Čaká sa 

však na výzvu z Eurofondov, nakoľko tento projekt je finančne náročný pre realizáciu  

z vlastných prostriedkov.  

V rozprave k tomuto bodu neboli príspevky, preto poslanci hlasovali za návrh 

uznesenia: 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Šuňava podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

berie na vedomie 

rozpočet na rozšírenie priestorov materskej školy vo výške 122 096,40 eur s DPH. 

Rozpočet zahŕňa aj zateplenie prístavby a bleskozvod na celú budovu materskej školy. 

Uvedené ceny sú tabuľkové.  

Hlasovanie:    
Za: 7 M. Cvaniga, Marián Cvaniga, M. Čuba, Ing. J. Fridman, J. Gorka, Ing. M. Ilenčíková,  

M. Mišianik 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 1 Mgr. H. Barilla 

Nehlasovali: 0  

    Potrebné kvórum :  nadpolovičná väčšina všetkých prítomných poslancov  OZ  

Uznesenie č. 133/2020 bolo schválené. 

BOD č. 6 Informácia o výdavkoch vynaložených na celoplošné testovanie na 
prítomnosť koronavírusu COVID-19 v obci Šuňava 

   

V tomto bode starosta obce informoval poslancov o priebehu celoplošného testovania 

na prítomnosť koronavírusu COVID-19 v našej obci. Testovania boli v dvoch kolách. Prvé 

31.10. a 01.11.2020 a druhé kolo 07.11. a 08.11.2020. Starosta hovoril o tom, ako sa obec na 

toto testovanie pripravovala, aké materiály musela zabezpečiť a pod. Obec mala dve odberné 

miesta. Jedno v kultúrnom dome a jedno v telocvični. Testovanie prebehlo bez problémov, 

ľudia boli disciplinovaní. V rozprave sa k tomuto bodu vyjadril aj Ing. Ján Fridman, ktorý bol 

veliteľom jedného z odberných miest za armádu. Hovoril, čo zabezpečovali ozbrojené sily 
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a poďakoval sa obci za pomoc pri zabezpečovaní ďalšieho vybavenia (ochranné štíty, 

ochranné obleky, rukavice atď.), ktoré nebolo v dostatočnom množstve zabezpečené 

ozbrojenými silami. Do testovania sa zapojili aj dobrovoľníci z radov miestneho spolku 

Červeného kríža a DHZ Šuňava. Náklady celkovo na testovanie boli: I. kolo testovania 

(31.10. a 01.11.2020): 5 241,88 eur, II. kolo testovania (07.11. a 08.11.2020): 3 083,60 eur. 

Výdavky obec predložila na preplatenie podľa pokynov Okresnému úradu Poprad, avšak úrad 

obec vyzval, aby predkladané náklady ponížila o niektoré výdavky. Obec po prehodnotení  

predložila na preplatenie pre I. kolo testovania náklady vo výške 3 071,98 eur a pre II. kolo 

testovania vo výške 1 292,35 eur. Starosta tiež poznamenal, že niektoré zariadenia, ktoré sa 

zakúpili na celoplošné testovanie, obec bude naďalej využívať: ako dezinfekčné stojany, 

ionizátor a pod. Poslanci ďalšie pripomienky nemali a následne hlasovali za návrh uznesenia: 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Šuňava podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

berie na vedomie 

informáciu o vynaložených výdavkoch na celoplošné testovanie obyvateľstva v obci Šuňava 

na prítomnosť koronavírusu COVID-19: 

- I. kolo testovania (31.10. a 01.11.2020): 5 241,88 eur 

- II. kolo testovania (07.11. a 08.11.2020): 3 083,60 eur 

Výdavky boli predložené Okresnému úradu Poprad, odbor krízového riadenia so žiadosťou 

o ich náhradu, nie však v plnej výške.  

Pre I. kolo testovania boli predložené na preplatenie náklady vo výške 3 071,98 eur a pre II. 

kolo testovania vo výške 1 292,35 eur. 

Hlasovanie:    
Za: 7 M. Cvaniga, Marián Cvaniga, M. Čuba, Ing. J. Fridman, J. Gorka, Ing. M. Ilenčíková,  

M. Mišianik 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 1 Mgr. H. Barilla 

Nehlasovali: 0  

    Potrebné kvórum :  nadpolovičná väčšina všetkých prítomných poslancov  OZ  

Uznesenie č. 134/2020 bolo schválené. 

BOD č. 7 Rokovania Obecného zastupiteľstva v Šuňave na rok 2021 

 

 V tomto bode starosta obce Stanislav Kubaský poslancom predniesol návrh termínov 

rokovaní OZ pre rok 2021. Poslanci k predneseným dátumom nemali námietky, avšak 

v decembri navrhli, aby sa zasadanie preložilo na skorší termín. Ďalšie pripomienky k tomuto 

bodu neboli a tak poslanci hlasovali za návrh uznesenia: 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Šuňava podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

schvaľuje 

Rokovania Obecného zastupiteľstva v Šuňave v roku 2021: 

28.01. , 22.4., 24.06., 23.09., 02.12.  

Začiatok zasadania OZ v Šuňave o 17,00 hod. v zasadačke obecného úradu.  

 

Hlasovanie:    
Za: 7 M. Cvaniga, Marián Cvaniga, M. Čuba, Ing. J. Fridman, J. Gorka, Ing. M. Ilenčíková,  

M. Mišianik 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 1 Mgr. H. Barilla 
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Nehlasovali: 0  

    Potrebné kvórum :  nadpolovičná väčšina všetkých prítomných poslancov  OZ  

Uznesenie č. 135/2020 bolo schválené. 

BOD č. 8 Rozpočtové opatrenie č. 2/2020 

 

V tomto bode sa poslanci venovali Rozpočtovému opatreniu č. 2/2020, ktoré 

predniesla ekonómka obce Ing. Sedláková. Ekonómka obce prešla celú zmenu podľa 

položiek.  

V rozprave sa poslanci pýtali na položku kapitálové výdaje – rozšírenie chodníka pri 

kostole v nižnej časti obce. Ekonómka vysvetlila, že pri oprave oplotenia kostola došlo 

k rozšíreniu chodníka a obec pri tejto aktivite zaplatila za materiál a prácu. Teda rozpočtové 

opatrenie danej položky v sume 1 730 eur zahŕňa výdavky na spotrebovaný materiál a prácu 

súvisiacu s realizáciou rozšírenia chodníka. 

Ďalšie otázky neboli a poslanci preto hlasovali za návrh uznesenia:  

Obecné  zastupiteľstvo Obce Šuňava  § 11 ods. 4 písm. b) zákona SNR č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov  

schvaľuje 

Rozpočtové opatrenie obce č. 2/2020 

podľa prílohy č. 1 k Uzneseniu č. 136/2020 

Hlasovanie:    
Za: 7 M. Cvaniga, Marián Cvaniga, M. Čuba, Ing. J. Fridman, J. Gorka, Ing. M. Ilenčíková,  

M. Mišianik 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 1 Mgr. H. Barilla 

Nehlasovali: 0  

    Potrebné kvórum :  nadpolovičná väčšina všetkých prítomných poslancov  OZ  

Uznesenie č. 136/2020 bolo schválené. 

 

BOD č. 9 Rozpočet obce Šuňava na rok 2021 s vyhliadkou na rok 2022, 2023; 
Stanovisko hlavného kontrolóra obce k návrhu rozpočtu. 

 

 Aj v tomto bode vystúpila ekonómka obce, ktorá poslancom predniesla návrh 

Rozpočtu obce Šuňava na rok 2021 s vyhliadkou na roky 2022, 2023. Predniesla dôvodovú 

správu k návrhu a taktiež položky rozpočtu: 

Predkladaný návrh finančného rozpočtu obce Šuňava vychádza z ustanovení zákona č. 

523/2004 Z.z. o rozpočtových pravidlách verejnej správy a o zmene a doplnení niektorých 

zákonov v znení neskorších predpisov, zákona č. 583/2004 Z.z. o rozpočtových pravidlách 

územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov, 

zákona č. 564/2004 Z.z. o rozpočtovom určení výnosu dane z príjmov územnej samospráve 

a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov, zákona č. 582/2004 

Z.z. o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné 

odpady v znení neskorších predpisov, zostavuje sa na obdobie troch rokov. Návrh rozpočtu je 

na rok 2021 záväzný, pričom na roky 2022, 2023 je orientačný a bude sa upresňovať 

v ďalšom rozpočtovom roku.  

Návrh rozpočtu obce Šuňava na rok 2021 pokračuje v dosiahnutých výsledkoch hospodárenia 

v uplynulých rokoch. Vychádza z doteraz známych skutočností a nadväzuje na predpokladané 

príjmy a výdavky. Návrh rozpočtu na rok 2021 predpokladá celkové príjmy vo výške 
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1 331 000,-- eur, výdavky vo výške 1 315 000,-- eur, čo predstavuje prebytkový rozpočet. 

Podstatnú časť bežných príjmov tvoria podiely na výnosoch daní v správe štátu, ktoré tvoria 

54 % príjmov návrhu rozpočtu, cca. 36 % príjmy na prenesený výkon štátnej správy. Ostatné 

príjmy sú z miestnych daní a nedaňové príjmy.  

Návrh rozpočtu na rok 2021 spĺňa hlavnú podmienku zostavenia rozpočtu v zmysle zákona č. 

583/2004 Z.z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a to povinné zostavenie 

bežného rozpočtu ako vyrovnaného alebo ako prebytkového. V súlade s Ústavným zákonom 

č. 493/2011 Z.z. o rozpočtovej zodpovednosti súčasťou návrhu rozpočtu sú údaje 

o skutočnom plnení rozpočtu za predchádzajúce dva rozpočtové roky, údaje o očakávanej 

skutočnosti bežného roka 2020 a návrh na nasledujúce 3 roky.  

Rozpočet je otvorený dokument, ktorý je možné v priebehu roka na základe vývoja tvorby 

verejných zdrojov aktualizovať. Návrh výdavkovej časti rozpočtu obce na rok 2021 vychádza 

z doteraz známych skutočností, pokračuje v dosiahnutých výsledkoch hospodárenia, 

predpokladanej výšky podielových daní, rozvojových plánov obce a prevádzkových potrieb 

obce; na samosprávne funkcie, na originálne kompetencie obce, na údržbu verejného 

osvetlenia, verejných priestranstiev, cintorínov, miestnych komunikácií a chodníkov, 

zneškodnenie komunálneho odpadu, prevádzku čističky odpadových vôd a kanalizácie, 

ochranu majetku obce a občanov. Financovanie originálnych kompetencií obce – školstvo, sú 

zapracované v návrhu rozpočtu obce, financovanie ZŠ s MŠ sa zabezpečuje transferom 

z rozpočtu obce. Vychádzalo sa tiež z povinnosti pre obce uložených zákonmi, 

z uzatvorených zmluvných vzťahov, z rozvojových plánov a prevádzkových potrieb. 

Rozhodovanie o príjme a prioritách v kapitálových výdavkoch je v kompetencii obecného 

zastupiteľstva. Pre tvorbu a schvaľovanie kapitálového rozpočtu nie je stanovená povinnosť 

vyrovnaného rozpočtu. Rozpočet je zostavený veľmi šetrne a všetky kapitálové výdaje sú 

financované z úspory bežných príjmov a zodpovedného hospodárenia, keďže kapitálový 

rozpočtovaný príjem je veľmi nízky a len vo výške 1000 eur.  

K tvorbe rozpočtu boli použité nasledovné východiská: 

- Príjmy a výdavky podľa skutočnosti roku 2020 

- Údaje zo zmlúv a dostupných informácií 

- Financovanie preneseného výkonu štátnej správy 

- Financovanie originálnych kompetencií 

- Požiadavky organizácií a združení obce 

- Špecifikácia podľa účtovného zaradenia.  

Po prednesení dôvodovej správy predniesla svoje stanovisko hlavná kontrolórka obce 

Mgr. Alena Zajacová. Vo svojom stanovisku kontrolórka rozobrala východiská spracovania 

odborného stanoviska, východiská tvorby návrhu rozpočtu a zhrnula charakteristiku návrhu 

rozpočtu. V závere svojho stanoviska odporúčala obecnému zastupiteľstvu schváliť návrh 

rozpočtu na rok 2021 a zobrať na vedomie návrh rozpočtu na roky 2022, 2023.  

 V rozprave k uvedenému bodu neboli žiadne pripomienky a preto obecné 

zastupiteľstvo hlasovalo za návrh uznesenia: 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Šuňava podľa § 11 ods. 4   písm. b) zákona č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z. n. p. a na základe ods. 4 § 10 zákona č. 583/2004 Z.z. o rozpočtových 

pravidlách územnej samosprávy v z.n.p.  

A: schvaľuje 

A.1  

Finančný rozpočet obce Šuňava na rok 2021 

Bežné príjmy vo výške  1 277 000,-- eur 

Bežné výdaje vo výške  1 261 000,-- eur 

A.2 

Kapitálové výdaje 54 000,-- eur 
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Príloha č. 1 k Uzneseniu č. 137/2020 

B: berie na vedomie 

B.1 Rozpočet obce pre roky 2022, 2023 

B.2 Stanovisko hlavnej kontrolórky obce k návrhu rozpočtu na rok 2021 s vyhliadkou na roky 

2022, 2023. 

Príloha č. 2 k Uzneseniu č. 137/2020                             

Hlasovanie:    
Za: 7 M. Cvaniga, Marián Cvaniga, M. Čuba, Ing. J. Fridman, J. Gorka, Ing. M. Ilenčíková,  

M. Mišianik 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 1 Mgr. H. Barilla 

Nehlasovali: 0  

    Potrebné kvórum :  nadpolovičná väčšina všetkých prítomných poslancov  OZ  

Uznesenie č. 137/2020 bolo schválené. 

 

BOD č. 10 Program rozvoja obce Šuňava 2015-2020; predĺženie platnosti 

 

 V tomto bode sa poslanci venovali Programu rozvoja obce Šuňava, ktorého platnosť je 

len do roka 2020. V tejto súvislosti starosta obce Stanislav Kubaský poslancov informoval, že 

nakoľko nie je ešte schválený Program rozvoja PSK (Prešovského samosprávneho kraja) a ani 

štátu, odporúčanie je schváliť predĺženie platnosti aktuálneho Programu rozvoja obce na 2 

roky. Starosta však podľa stavu plnenia Programu rozvoja obce Šuňava, navrhuje predĺžiť 

platnosť až na 5 rokov. V rozprave k uvedenému bodu neboli pripomienky a tak poslanci 

hlasovali za návrh uznesenia: 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Šuňava  v súlade s §11 odst. 4 písm. c) zákona č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v znení neskorších zmien a predpisov 

schvaľuje 

Program rozvoja obce Šuňava 2015 – 2020; predĺženie platnosti na roky 2020 - 2025 

Hlasovanie:    
Za: 7 M. Cvaniga, Marián Cvaniga, M. Čuba, Ing. J. Fridman, J. Gorka, Ing. M. Ilenčíková,  

M. Mišianik 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 1 Mgr. H. Barilla 

Nehlasovali: 0  

    Potrebné kvórum :  nadpolovičná väčšina všetkých prítomných poslancov  OZ  

 

Uznesenie č. 138/2020 bolo schválené. 

 

BOD č. 11 Príprava a implementácia Integrovanej územnej stratégie Územia udržateľného 

mestského rozvoja „Podtatranský UMR“ – partnerstvo obce.  

 

 V tomto bode poslancov informoval starosta obce Stanislav Kubaský o zámere 

vytvoriť a implementovať Integrovanú územnú stratégiu Územia udržateľného mestského 

rozvoja „Podtatranský UMR“, ktorého partnerom by mala byť aj naša obec. Jadrom tejto 

integrácie by malo byť Mesto Poprad a partnermi ďalšie obce; spolu až 28 obcí. Na ďalší 

postup pri vytvorení takejto stratégie je potrebné pristúpenie k Memorande o spolupráci.  

 Starosta hovoril, že takéto partnerstvo je na uľahčenie regionálneho rozvoja v rôznych 

oblastiach a uľahčí sa tak prístup k čerpaniu rôznych fondov, či už na štátnej úrovni alebo 
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európskej. Bola tu snaha vytvoriť takéto integrované územie aj s iným zložením, kde by 

jadrové mesto bol Kežmarok. V tejto chvíli je potrebné schváliť pristúpenie našej obce 

k tomuto memorandu. V rozprave sa poslanci pýtali, aké záväzky budú obci z tohto plynúť? 

Či sa bude platiť nejaký členský príspevok a pod. Starosta na to reagoval, že nemali by sa 

platiť žiadne príspevky obcí. Ďalšie pripomienky k tomuto bodu neboli a tak poslanci 

hlasovali za návrh uznesenia:  

Obecné  zastupiteľstvo Obce Šuňava  v súlade s §11 odst. 4 písm. m) zákona č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v znení neskorších zmien a predpisov 

schvaľuje 

účasť obce Šuňava v štruktúre Integrovanej územnej stratégie – Podtatranského územia 

udržateľného mestského rozvoja v Prešovskom samosprávnom kraji a poverenie starostu obce 

Šuňava na ďalšie rokovania a všetky úkony potrebné k inštitucionalizácii Podtatranského 

územia udržateľného mestského rozvoja s jadrovým mestom Poprad.  

 

Hlasovanie:    
Za: 7 M. Cvaniga, Marián Cvaniga, M. Čuba, Ing. J. Fridman, J. Gorka, Ing. M. Ilenčíková,  

M. Mišianik 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 1 Mgr. H. Barilla 

Nehlasovali: 0  

    Potrebné kvórum :  nadpolovičná väčšina všetkých prítomných poslancov  OZ  

Uznesenie č. 139/2020 bolo schválené. 

 

BOD č. 12 Interpelácie poslancov 

 

Neboli prednesené žiadne interpelácie.   

BOD č. 13 Rôzne  

Na úvod tohto bodu vystúpil poslanec Ing. Ján Fridman. Poslancov informoval, že p. 

Šebestová už má vypracovaný geometrický plán, podľa úlohy vyplývajúcej z Uznesenia č. 

125/2020. Tento GP bol doručený komisiI už po termíne, kedy boli doručené všetky materiály 

na toto OZ. Podľa GP sa jedná o výmeru 100 m2. Ideálne by bolo, keby obec túto výmeru 

zamení s pani Šebestovou za pozemky, ktoré obec potrebuje na nové cesty. Starosta preto 

vyzval predsedu komisie poslanca Ing. Fridmana, aby s pani Šebestovou spísali pozemky 

v uvedenej výmere, ktoré by prichádzali do úvahy na zámenu. Potom ich doručili na obecný 

úrad, avšak v dostatočnom časovom predstihu pred ďalším zasadaním OZ, nakoľko zámer na 

výmenu musí byť pred schválením zverejnený 15 dní.  

Ďalej v tomto bode vystúpila pracovníčka Ing. Katarína Handzušová, ktorá 

informovala poslancov o ukončených zmluvách na vysporiadanie miestnej komunikácie na ul. 

Tatranská. Z celkovej výmere 656 m2 je už vysporiadaných cca. 53 %. V súčasnosti už bolo 

vydané rozhodnutie o zmene druhu pozemku – vyňatie z pôdneho fondu. Poslanci tiež 

diskutovali o tom, že ešte aj pôvodné cesty nie sú vysporiadané (ul. Záhradná), čo v takom 

prípade?! Starosta reagoval, že podľa zákona, vlastník musí strpieť použitie na cestu (pri už 

existujúcich cestách), samozrejme, že sa toto majetkové vysporiadanie musí dotiahnuť. 

Riešením je aj komasácia.  

Taktiež tu predniesol poslanec Marián Cvaniga otázku od občanov ulice Tichej 

ohľadom vybudovania kanalizácie a spevnenia komunikácie na tejto ulici. Starosta reagoval, 

že kanalizáciu kopať popred domy je dosť riskantné, nakoľko je tam cesta úzka a hrozil by 

zával. Rozmýšľalo sa o výkope cez záhrady, ale s tým nesúhlasili viacerí občania. Tam kde 
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nie je kanalizácia majú občania možnosť dať si domáce čističky alebo septik. No potom im 

vyplýva povinnosť dokladovať ako nakladajú so splaškami vyvezenými zo septiku. Čo sa 

týka cesty, určite sa po zime skontroluje stav a môže sa tam niečo vysypať, poprípade sa 

môže zvážiť aj vyasfaltovanie.   

Poslancov v tomto bode informovala aj pracovníčka Ing. Anna Vilimová o veľkom 

národnom projekte Sčítania domov, bytov a obyvateľstva. Na sčítavanie domov a bytov sú 

poverené obce a mestá. Proces tohto sčítania začal 1. júna a má byť ukončený 12. februára 

2021. 

Sčítanie obyvateľov bude prebiehať výhradne elektronicky a to v termíne od 15. februára 

2021 do 31. marca 2021. 

Obyvatelia sa spočítajú buď sami v pohodlí domova, na kontaktnom mieste,  alebo za 

pomoci sčítacieho asistenta. Povinnosť sčítať sa vyplnením sčítacieho formulára majú všetci 

obyvatelia Slovenskej republiky. Pre účely sčítania sa obyvateľom rozumie každý, kto má v 

Slovenskej republike trvalý, prechodný alebo tolerovaný pobyt. Obyvateľom sa zároveň 

rozumie aj občan Európskej únie,  ktorý má na území Slovenskej republiky obvyklý pobyt. Za 

neplnoletého obyvateľa a za obyvateľa, ktorý nie je spôsobilý na právne úkony má povinnosť 

vyplniť sčítací formulár jeho zákonný zástupca.  Všetky údaje, ktoré obyvateľ uvedie v 

sčítacom formulári sa musia vzťahovať k rozhodujúcemu okamihu sčítania, ktorým je polnoc 

zo štvrtka 31. decembra 2020 na piatok 1. januára 2021.  

 

BOD č. 17 Diskusia  

Neboli príspevky. 

Záver 

 

Po diskusii starosta obce prítomným poďakoval za účasť. Nakoľko sa jednalo 

o posledné zasadanie OZ v roku 2020, všetkým zaprial pokojné sviatky a veľa zdravia do 

nového roka.   

 

 

 

 

 

 

 

                               Stanislav Kubaský

                              starosta obce                       

 

 

Zapísala:      Overovatelia zápisnice:   

Ing. Anna Vilimová               Matúš Cvaniga 

      Ing. Mária Ilenčíková 

 

 

 

 

Kontrolór: Mgr. Alena Zajacová 


